
Ο Ιατρικός Σύλλογος 
για την Υγεία στο Ν. Λασιθίου

Το Διοικητικό Συμβού
λιο του Ιατρικού Συλλό
γου Λασιθίου συνεδρί
ασε στις 13 Φεβρουαρίου 
2024 με μοναδικό θέμα 
την κατάσταση που ε
πικρατεί στις Δημόσιες 
Δομές Παροχής Υπηρε
σιών Υγείας του Νομού 
Λασιθίου.

Στη συνεδρίαση είχε 
προσκληθεί και παρα
βρέθηκε και ο πρόεδρος 
της Ένωσης Νοσοκομει
ακών Ιατρών Λασιθίου 
(Ε.Ν.Ι.Λ.), κ. Καραταράκης 
Κωνσταντίνος.

Διαπιστώθηκαν, κατα
γράφηκαν και ιεραρχή
θηκαν τα τεράστια κενά 
που υπάρχουν στην στε
λέχωση από ιατρικό (και 
όχι μόνο) προσωπικό σε 

όλες ανεξαρτήτως τις υ
πάρχουσες δομές, ακόμα 
και σε τομείς-πυλώνες 
(παθολογικός, αναισθη
σιολογιας, παιδιατρικός, 
ακτινολογικός) που κα
θιστούν, δυσχερέστατη, 
έως αδύνατη, την ομαλή 
λειτουργία τους.

Τονίστηκε ιδιαίτερα 
ότι η αυταπάρνηση των 
εναπομεινάντων λει
τουργών υγείας στο ΕΣΥ 
δεν είναι ικανή να επι
λύσει τα οξυμένα προ
βλήματα του χώρου της 
υγείας.

Οι αναγκαστικές με
τακινήσεις ιατρών από 
την μία μονάδα στην 
άλλη δεν λύνουν τα προ
βλήματα, αλλά οδηγούν 
σταδιακά στην φυγή των 

ιατρών από το Ε.Σ.Υ., με 
αποτέλεσμα την περαι
τέρω αποδυνάμωσή του.

Θεωρείται αναγκαία η 
αντιμετώπιση των προ
βλημάτων πριν την ορι
στική κατάρρευση του 
Ε.Σ.Υ. με γενναίες απο
φάσεις σε πολλαπλά ε
πίπεδα.

Κρίνουμε επιτακτική 
την ενημέρωση του Υ
πουργού Υγείας για τα 
υπάρχοντα προβλήματα 
από τον Ιατρικό Σύλλογο 
Λασιθίου, προκειμένου 
να ληφθούν αποφάσεις 
για άμεσο, μεσοπρόθε
σμο και μακράς πνοής 
σχεδιασμό αντιμετώπι
σης των προβλημάτων 
που χρονίως ταλανίζουν 
τον χώρο της υγείας στο

Νομό μας.
Τέλος, πέραν της επα

φής με την ηγεσία του 
Υπουργείου Υγείας και 
ανεξαρτήτως των απο
τελεσμάτων αυτής, απο
φασίστηκε να επιχειρη
θεί συνάντηση του Ιατρι
κού Συλλόγου Λασιθίου 
με τον ίδιο τον Πρωθυ
πουργό, προκειμένου να 
γίνει αντιληπτό στο υψη
λότερο δυνατό επίπεδο 
το μέγεθος του προβλή
ματος.
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